
 

 

Raadscommissie Omgeving en Economie 5 februari 2019  

 

 
Agendapunt 4 Rondvraag fractie GroenLinks: 

 
Op 28 juni 2018 is door de raad in unanimiteit aan het college de opdracht gegeven om tijdig met een 
plan van aanpak te komen om de overlast van de eikenprocessierups in de toekomst te 

verminderen.  Deskundigen verzekeren ons dat het een uitermate lastig probleem is dat om een 
langjarige aanpak vraagt. 

Nu wij in de derde wintermaand zitten, zouden wij graag van de wethouder vernemen wat de stand 

van zaken is m.b.t. dat plan van aanpak.  
 


